



**HUTCHMED (CHINA) LIMITED**

**INTERACTION WITH  
HEALTHCARE PROFESSIONALS  
POLICY**

**与医疗卫生专业人士的互动政策**

Updated in August, 2022

2022年8月更新版

## Definition of Healthcare Professionals (HCP)

HCPs means any member of the medical, dental, pharmacy or nursing professions or any other person who in the course of his or her professional activities may prescribe, recommend, purchase, supply, or administer a pharmaceutical product.

医疗卫生专业人士指医疗、牙科、药剂或护理领域中的专业人员，或其他任何在其专业活动中可能开具药品处方或推荐、采购、供应药品或将药品用于病人的人员。

## HUTCHMED's View

The Company conducts medical interaction programs with HCPs and relevant stakeholders to enhance the practice of medicine for the purpose of patient benefit. Medical interaction programs focus on informing HCPs about medicines, providing scientific and educational information and supporting medical research and education.

本公司与医疗卫生专业人士和其他利益相关人士开展医学互动交流活动的目的是造福患者和提高医疗水平。医学互动交流活动的重点在向医疗卫生专业人士传达药品信息、提供科学及教育方面的资讯、以及支持医学研究和教育。

The engagement with HCPs keeps independence, which is not as an inducement or reward for prescribing, recommending, purchasing, supplying or administering the Company products. Interaction with HCPs is based on legitimate business needs.

和医疗卫生专业人士的互动，保持其独立性，不以聘用医疗卫生专业人士提供相关服务作为诱导其开具处方、推荐、采购、供应和/或使用任何药品的条件。和医疗卫生专业人士的互动基于恰当的商业目的。

The Company may engage HCPs for delivering professional service, such as inviting HCPs to speak at events for scientific and/or educational information sharing. The engagement activity could also be as consulting or seeking for expert input. Information shared is legible, accurate, and fair.

本公司和医疗卫生专业人士互动可能邀请其提供专业服务，如邀请医疗卫生专业人士在科学/教育交流活动中进行演讲、分享等，也可能向其咨询或者征求专家意见。分享的信息是易懂、准确和客观的。

---

Fees and expenses incurred by the engagement and interaction with HCPs should be built on reasonable and legitimate business needs and be at a fair market value (FMV) for the service being provided.

和医疗卫生专业人士进行专业互动过程中发生的费用支出是基于合法合理的业务目的，以及所提供服务的金额符合公允市场价值。

The hospitality occurred to the medical interaction program should be moderate and reasonable as judged by local standards. The Company does not provide or pay for entertainment or other leisure or social activities. The company prohibits gifts to HCPs. Providing or offering cash, cash equivalents or personal services are also prohibited.

医学互动交流伴随产生的招待应当是中等适度 and 合理的，遵照当地标准。本公司不提供或支付任何娱乐活动或其他休闲及社交活动。本公司不向医疗卫生专业人士提供个人礼品、现金、现金替代物或者个人服务。